



Referat fra styremøte 02-2016

Dato: 16.06.2016		Sted: AXTech Fannestrandv. 85		Tid: 20:00 – 22:30	
Navn	Rolle	Forkortelser	e-postadresse	Tilstede	Kopl
Torgeir Haukebø	Leder	TH	torgeir@mtkd.no	X	
Marius Flemmen	Nestleder (Materialansv./Parti aktivitet)	MF	marius@mtkd.no	X	
Lill Hege Berg	Kasserer	LHB	lillhege@mtkd.no	X	
Heid Storvik	Styremedlem - medlemsansvarlig	HS	heid@mtkd.no	X	
Mathea Sunde	Styremedlem - ungdomskontakt	MS	mathea@mtkd.no	X	
Mike Antonsen	Styremedlem - Rigg ansvarlig	MA	mike@mtkd.no	X	
Gunhild L. Talsethagen	Varamedlem - Komite ansvarlig	GLT	gunhild@mtkd.no	X	
Ronny Stamsvik	Varamedlem - Kiosk ansvarlig	ST	ronny@mtkd.no		X
Ole Hosen	Møterett - Sportslig leder	OH	ole@mtkd.no		X
Neste styremøte: NA		Sted: AXTech Fannestrandv. 85		Tid: 20:00 – 22:00	
Saksnr	Tekst	Ansvar	Frist		
2014 - 08.	Godkjenning av innkalling og sakliste - Godkjent	TH	-		
2014 - 09.	Gjennomgang av gamle saker (styremøte 05.04.16) <ul style="list-style-type: none"> - 17. Mai 2016 <ul style="list-style-type: none"> o 85 stk stilte – Meget bra. o Gunhild lager et erfaringsnotat som vi tar med oss til 2017 - Sommergadering <ul style="list-style-type: none"> o Tidsskjema var ikke helt 100% <ul style="list-style-type: none"> o Kommanderløsningene ikke optimal o Glemte beachflaggene på sortbeltegraderingen o Avisa ble glemt o Forsikring – innspill mht. knusing. Dette avklares. o Kiosk <ul style="list-style-type: none"> ▪ Fungerte greit – Dog en liten kaffebom ▪ Backup med egne traktere - BarneCup <ul style="list-style-type: none"> o 15 stk som møte - Promotering var for dårlig o Instruktører – ansvarlige for å fyre opp samt kjøre forhåndspåmelding o Loddsalg ble ikke aktivert – Kjøres neste gang - Fylkesmesterskap <ul style="list-style-type: none"> o Dato: 17. – 18.09.2016 o Invitasjon må ut.. o Pass på tildeling fra Sparebank1 - Matter o Spør om ringer – Marius - NM 2017 <ul style="list-style-type: none"> o Oppstart høsten 	TH	Neste møte		
		MF	Snarest		
		TH	Noted		
		MF	Snarest		
		TH	Noted		





	<ul style="list-style-type: none"> - Materialer <ul style="list-style-type: none"> o Gensere – Status vil legges frem på neste møte - Sponsing <ul style="list-style-type: none"> o Bunnpris o Sparebank1 - Lokalet <ul style="list-style-type: none"> o Rydding er fortsatt aktuelt o Hjertestarter – Sjekker støtte o 1. hjelpsskrin – Status sjekkes for 4 - Utstyr - Venter på toll til puter 	<p>MF</p> <p>TH</p> <p>TH</p> <p>MS</p> <p>MF/LHB</p>	<p>Neste møte</p> <p>Neste møte</p> <p>Neste møte</p> <p>Til oppstart</p> <p>Noted</p>
2014 - 10.	<p>Status fra instruktørgruppa</p> <p>Referat fra Instruktørmøtet 13.06.2016</p> <p>Det ble avholdt instruktørmøte i klubbens lokaler med litt over 20 som deltok.</p> <p>Grovt sett gikk vi gjennom disse punktene.</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Instruktørkabal for høsten 2016 (Satt på plass hovedinstruktører). Veldig mange nye hjelpere å ambisjoner om og starte enda en ny avdeling på Skålahalvøya. 2. Diskutert hvorvidt vi skal holde på den timeplanen vi har sånn som nå, eller legge om til faste treningstider hvor enn følger partiet helt frem til grønt belte. 3. Lagt tydeligere linjer for hvilket parti elevene skal være på i henhold til grad. Strengere retningslinjer slik at det ikke skal være for store sprik imellom gradene på partiene. 4. Forslag med å lage Taekwon-Do Skole i f.eks. vinter eller høstferie hvor vi kan få inn viktige inntekter i forhold til mange av dugnadene vi har. 5. Noen meldinger rundt Enjoy guiden å måten denne ble fordelt på å måten pengene skal kreves inn igjen på ol. Vanskelig mtp at det er første gang vi har hatt slik type dugnad i klubben å så tett opp mot sesongavslutning 6. Bedre fordeling på når hvem skal trene hvor på voksne/instruktørparti. F.eks mandag så er det bare sortbelter på instruktørparti å rødbeltene trener da på voksne mandag/ungdom tirsdag. Onsdag er da som vanlig med 1. gup og opp, men de som har 1.gup+ på voksenpartiet må da trene hos instruktørpartiet. (Forslag) 7. Enda flinkere til å få til kvartalvise evalueringer. Kun blitt gjort på et par partier denne høsten. 8. Partiansvarlige må bli flinkere til å sende fraværende medlemmer SMS/ringe for å høre hva som skjer. Gjerne spør Heid/Marius/Ole hvis noe er uklart. 9. Vi diskutere hvorvidt partiene kan ta inn medlemmer midt inne i sesongen. Klare retningslinjer rundt hvor lenge etter oppstart inntaket kan vare. <p>Lokaler til høsten – dobbelsjekkes snarest.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Avdeling Julsundet • Avdeling Hjelset Mathea utfordres på Hjelset • Instruktør 1 og 2: Gunnar → Lokaler avklares • Avdeling Skåla 	<p>MF</p> <p>RS</p> <p>MS</p> <p>HS</p> <p>MF</p>	<p>Styret er uenig i dette, men saken diskuteres før oppstart.</p>





2014 - 11.	Status økonomi 14.08.2014 - se vedlegg (Resultatregnskap og balanse) <ul style="list-style-type: none"> - Heid har sendt forespørsel til Anders og Valentine mht. oppfølging av medlemmer. Flere medlemmer er ikke aktive. - Vi rapporterer 357 – men trolig er vi ikke mer enn 240 aktive. - Heid gjør en aksjon for å rydde - Oppfølging av partiene – ansvarlige instruktører må rapportere dette - 60 planker skal utfaktureres. Oversikt kommer fra MF til LHB 	LHB HS TH/HS MF MF	Følges opp til neste møte Ansvarlige må purres
2014 - 12.	EnjoyGuiden <ul style="list-style-type: none"> - 3,5 eske igjen - Vedtak – Det jobbes med løsning til høsten. Ingen Guider leveres tilbake enda 	TH	Følges opp til høsten
2014 - 13.	MoldeJazz <ul style="list-style-type: none"> - Mike sender ut mail med oversikt over vakter 	MA	
2014 - 14.	Fylkesmesterskap 2016 <ul style="list-style-type: none"> - NM komiteen aktiveres - Restaurant må reserveres - Status leveres til første styremøte etter sommeren 	TH	Noted
2014 - 15.	Nettsider og markedsføring <ul style="list-style-type: none"> - Medlemmer – Trykk her - Linkes til hvordan bli medlem - Strengere på opptaks regler (Generell innen 15. september) - Marius – markedsføringsmateriell vurderes mht. plakater, Handouts, rollups ++ 	TH / HS MF	Ser på løsninger web TH sender link
2014 - 16.	Eventuelt <ul style="list-style-type: none"> - Innflytterdagen – Vedtak: Voksne må være tilstede, oppvisning er nødvendig, Plan må settes opp, plassering, Vi melder oss på. Heid booker dette. Telt er nødvendig, beachflagg ++ knusing, - MFK – dugnaden (50/50) Heid kan legge informasjon på Hjelpeinstruktør og voksenpartiet - Oppnevnet for barneidrett (roing.no) Særforbund idrettsforbundet.no/tema/barneidrett/ 	GLT HS TH	Følger opp Snarest Følges opp til nest møte



Molde Taekwon-Do Klubb

Kvalitet, trygghet og etikk

Signatur av godkjent referat *02*

Navn	Rolle	Forkortelser	Signatur
Torgeir Haukebø	Leder	TH	<i>T. Haukebø</i>
Marius Flemmen	Nestleder (Materialansv./Parti aktivitet)	MF	<i>M. Flemmen</i>
Lill Hege Berg	Kasserer	LHB	<i>Lill Hege Berg</i>
Heid Storvik	Styremedlem - medlemsansvarlig	HS	<i>Heid Storvik</i>
Mathea Sunde	Styremedlem - ungdomskontakt	MS	<i>Mathea Sunde</i>
Mike Antonsen	Styremedlem - Rigg ansvarlig	MA	<i>Mike Antonsen</i>
Gunhild L. Talsethagen	Varamedlem - Komite ansvarlig	GLT	<i>Gunhild L. Talsethagen</i>
Ronny Stamsvik	Varamedlem - Kiosk ansvarlig	ST	<i>Ronny Stamsvik</i>
Ole Hosen	Møterett - Sportslig leder	OH	